



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

VIETNAM

6Days 5Night HANOI&SAPA& HALONG

TOUR CODE : A-16

TOUR HIGHLIGHT

♥ Hanoi ♥

♥ Sapa ♥

♥ Halong ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

6DAYS 5NIGHT

HANOI ♥ SAPA ♥ HALONG BAY

DAY 01: Arrival Hanoi (D)

Upon arrival at Noi Bai International airport, our representative will meet you and transfer to Hanoi. Dinner at local restaurant. Then transfer to Hanoi Railway station for your train night to Sapa- 380km Northwest of Hanoi, among the Hoang Lien Mountains, in Lao Cai Province, near the Chinese border. 1650 meters above sea level, famous for its pristine environment, unparalleled scenery and cool climate, Sapa is home to more than 30 colourful hill tribes and Vietnam's highest peak, the 3143 meters Mount Fansipan. Tonight, you will be traveling on the train with sleeping berth journeying to Lao Cai.

DAY 02: Lao Cai - Sapa (B/L/D)

06h00: Arrival Lao Cai. Have breakfast at local restaurant. From Lao Cai the road winds up the terraced hillsides to Sapa, a former French hill resort and home to some of Vietnam's most colourful ethnic groups. There are many photo opportunities along the way. Transfer to hotel. In the afternoon visit some of the nearby hill tribes. Cat Cat. Overnight in Sapa.

DAY 03: Sapa - Lao Chai/Ta Van-Hanoi (B/L/D)

A morning walking tour of Sapa visits the busy market where Red Dao, Black H'mong and other ethnic minority people converge from the surrounding countryside to sell their goods. Embroidery, silverware and handicrafts. Today is the summit day as you trek more up the village especially to see the colourful Dzao hill tribe. Maybe your body feels a bit tired but while you're resting your feet, we will have a little picnic lunch celebrating by the stream and simply enjoy life! It is time to enjoy the fresh air and the nocturnal sounds of nature. Transfers you back to Lao Cai to take train back to Hanoi. Dinner at Lao Cai restaurant.

DAY 04: Hanoi - Halong Bay (B/L/D)

Arrival Hanoi in the morning. Have breakfast, then enjoy sightseeing tour features both cultural and historical highlights, comprising Ba Dinh Square, Ho Chi Minh Mausoleum, Ho Chi Minh's house on stilts, Ho Chi Minh Museum and One-Pillar Pagoda, Temple of Literature. Lunch, then depart to Halong Bay. Arrive Halong, check in hotel (Welcome drink). The rest of the day is at leisure. Have dinner at Seafood restaurant. Overnight in Halong.

DAY 05: Halong Bay - Hanoi (B/L/D)

After breakfast, board a private boat for cruise in Halong Bay, a world heritage site recognized by UNESCO in 1994. Explore Dau Go Cave, Thien Cung Grotto, round over Tuan Chau Island, Dinh Huong Island, Ga Choi Island, Dog Island and Sail Island. Lunch of fresh seafood is served on board. Return to Hanoi with stop-overs at ceramic and hand embroidery workshops en route. Arrive Hanoi. Visit Kiem Lake, Ngoc Son Temple. 18h30: Enjoy Water Puppet Show, a theatrical genre reflecting the agricultural civilization of thousands of years ago. Then, enjoy one hour Cyclo ride around Hanoi old quarters. Dinner at local restaurant. Overnight in Hanoi.

DAY 06: Hanoi Departure (B)

Bidding farewell to Vietnam, free & leisure until transfer to airport for departure with a sweet memories.



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

越南

6天5夜
河内 & 萨帕 & 下龙湾

TOUR CODE : A-16

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ 河内 ♥
- ♥ 萨帕 ♥
- ♥ 下龙湾 ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

6天5晚 河内 ♥ 萨帕 ♥ 下龙湾

第一天：河内 **晚**

抵达河内-内牌国际机场后，由专业导游迎接转乘空调旅游巴士。当地餐厅吃饭。然后出发到河内火车站为你的火车晚上萨帕-河内西北 380 公里处，坐落于黄连山 (Hoang Lien Mountains) 的山峦之间，地处老街省 (Lao Cai Province)，邻近中国边境。在靠近中国海拔 border.1.650meters 出名的原始环境，气候凉爽，无与伦比的风光，Sapa 拥有 30 多个彩色山地部落和越南最高峰，3,143 meters Mount Fansipan。今晚你们将乘坐火车与睡眠泊位迁往老街。

第二天：老街 → 萨帕 **早，午，晚**

06 h00:到达老街。在当地餐馆吃早餐,从老街这条路经过梯田山坡就能抵到 sapa, 法国前山度假村,拥有一些越南最丰富的民族。途径回酒店的时候您可尽情拍摄四周围漂亮的景色。傍晚参观一些附近的山地部落猫猫, 然后就住在 sapa 一个晚上。

第三天：萨帕 → 河内 **早，午，晚**

一大清早大家集成团步行到 sapa 附近一个最热闹的道路，此地除了欧式风情建筑和那座百年教堂，再就是当地黑苗 (也叫赫蒙族，Black Hmong) 周边地区其他民族的人收敛出售卖刺绣、银器和手工艺品等。今天是一天当你跋涉的峰会更了村里看到五颜六色的 **Dzao hill tribe.**。也许你的身体感觉有点肿痛，但我们将有一个小的野餐午餐庆祝的交流，只是享受生活，是时候享受吸吸大自然的新鲜空气和听听夜间美妙的声音。在老街餐厅享用晚餐，然后就回去老街乘着火车回到河内。

第四天：河内 -下龙湾 **早，午，晚**

一大清早抵达河内就去吃早餐，前往去观光突出的旅游文化和历史参观巴亭广场，胡志明主席寝陵及故居(高架屋)，一柱庙和文庙(越南首间大学)。午餐后前往去下龙湾，入住酒店(免费欢迎饮料)。其余的时间自由活动。在当地餐馆吃晚餐。

第五天：胡志明-新加坡 **早**

早餐后，在下龙湾乘坐一艘私人船巡游参观下龙湾在一九九四年已获得联合国科教文公认为世界天然之遗产，为越南著名岛屿风景区。在下龙湾的所有岩洞中，最值得一看的是美丽的藏木谷(Dau Go Cave)，洞内有酷似动物，鸟类和人类形状的钟乳石和石笋。五彩岩洞，巡州岛，Ga Choi Island、Dog Island and Sail Island。午餐於船上享用海鲜餐。途中将会停留一会儿在陶瓷,手工刺绣。18 h30: 喜欢水上木偶表演，戏剧风格反映了农业文明的几千年前。傍晚时分，观赏素有盛名的水上木偶戏表演和欣赏当地传统民谣。然后，享受一个小时骑三轮车在河内老式住宅区。当地餐厅吃晚餐。

第六天：胡志明 新加坡 **日**